

Reference: LT17/00047/FS-MV

Date: 17 April 2017

مرجع: LT17/00047/FS-MV

التاريخ: ١٧ إبريل ٢٠١٧

Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal
Executive Vice-Chairman
Chief Operations Officer (COO)
Head of Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي
رئيس تنفيذي العمليات – رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Reminder to Attend the General Assembly Meeting of Union Properties PJSC and a brief profile of Board Elections Candidates

الموضوع: تذكير لحضور اجتماع الجمعية العمومية لشركة الاتحاد العقارية ش.م.ع ونبذة عن بيانات المرشحين لانتخابات مجلس الإدارة

This is a reminder of the upcoming General Assembly Meeting of Union Properties PJSC scheduled on Wednesday, 19 April 2017 at 5:00 PM at Hospitality Suite 4&5, Dubai Autodrome Circuit, MotorCity, Dubai.

بهذا نود تذكيركم باجتماع الجمعية العمومية القادم لشركة الاتحاد العقارية ش.م.ع والمزمع عقده في يوم الأربعاء الموافق ١٩ إبريل ٢٠١٧ في تمام الساعة الخامسة مساءً في قاعة الضيافة ٤-٥، دبي أوتودروم، موتور سيتي، دبي.

We are also attaching herewith a brief profile of the candidates for board elections to take place at the 19 April 2017 General Assembly Meeting. Please note that these profiles are available on the bulletin board at the Company's premises and on the Company's website www.up.ae

كما نرفق طيه نبذه عن بيانات المرشحين لانتخابات مجلس الإدارة والتي سيتم إجراؤها في الجمعية العمومية بتاريخ ١٩ إبريل ٢٠١٧، علماً بأن تلك البيانات متوفرة على لوحة الإعلانات في مقر الشركة وعلى الموقع الإلكتروني للشركة www.up.ae

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Ahmad Khalaf Almarri
General Manager



أحمد خلف المري
المدير العام

